
Protokół nr  XLV  

z Sesji Rady Miejskiej  

 w dniu 21 lipca 2021  

Obrady rozpoczęto 21 lipca 2021 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:23 tego samego 

dnia. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski powitał Burmistrza Gminy i Miasta  Mogielnica, 

pracownika Biura Rady, radnych, sołtysów , przewodniczących komitetów osiedlowych oraz 

mieszkańców gminy. 

Przewodniczący odczytał wniosek Burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica o zwołanie Sesji 

nadzwyczajnej. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski otworzył obrady XLV Sesji Rady Miejskiej w 

Mogielnicy. Podczas potwierdzania kworum zauważył że kworum potwierdził radny Bogdan 

Sawicki który nie był obecny na sali obrad. Poinformował że zrobimy 5 minut przerwy. Nie 

możemy przeprowadzać sesji hybrydowych czyli takich że część radnych jest na sali obrad a 

część radnych bierze udział zdalnie. Sesje mogą być albo stacjonarne albo tak jak w trakcie 

pandemii kiedy była duża ilość zachorowań wszyscy radni brali udział zdalnie w sesji. 

Poinformował że zadzwoni do radnego Sawickiego i być może dotrze dzisiaj na posiedzenie 

w innym wypadku  nie będzie mógł wziąć udziału w sesji. Po przerwie Przewodniczący Rady 

Miejskiej wyjaśnił, że kiedyś był taki pomysł żebyśmy robili sesje hybrydowe natomiast nie 

można tak robić. Albo cała sesję robimy zdalnie  dla wszystkich albo stacjonarnie dla 

wszystkich. Mamy też opinie w tej sprawie prawną. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
powołania Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnej Ireny Bogdan za jej zgodą. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, 

Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (5) 

Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski odczytał projekt porządku obrad. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 



 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, 

Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (5) 

Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

 

 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2021 – 2027. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 

– 2027. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, 

Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (5) 

Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu Burmistrzowi Gminy i Miasta Mogielnica. 

 

   „Wysoka Rado,  Szanowni Państwo na samym początku kilka słów wyjaśnienia do zapisów 

w tej uchwale. Kwota 63 tysiące tj. kwota, jaką wpłaca jednostka OSP Mogielnica z tytułu 

pikniku, który Państwo obserwowaliście jak również środków własnych i w ten sposób kwota 

zebrana na ten samochód zwiększa się do wartości do 180- 190 tysięcy, więc będzie 

możliwość dokupienia do tego samochodu wyposażenia, myślę, że kwota zebrana jest 

odzwierciedleniem zaangażowania jednostki w zakup tego samochodu i za to trzeba 

podziękować wszystkim organizatorom jak również uczestnikom, którzy wsparli tą 

inicjatywę. Ponadto jest taka pozycja 15 273,924 zł z tytułu realizacji zadania w Zespole 

Szkół Ogólnokształcących, pamiętacie, że w ubiegłym roku młodzież z Zespołu Szkół 

Ogólnokształcącego wyjechała do Grecji, tam był wkład 10 procent ze strony Gminy 

Mogielnica i te 10 % w tej chwili odzyskaliśmy, wpłynęło na konto. W związku z tym wyjazd 

ten za granice naszej młodzieży został pokryty w 100 % ze środków zewnętrznych Programu 

Operacyjnego „wiedza i rozwój”, że środków unijnych.  Dodam, że w tym roku również jest 

planowany taki wyjazd. Wniosek został zaakceptowany pozytywnie i jeżeli wszystko pozwoli 

to prawdopodobnie pod koniec tego roku powinien odbyć się podobny wyjazd zorganizowany 



również dla dzieci z ZSO w Mogielnicy. Gratuluję Pani dyrektor, nauczycielom za 

zaangażowanie i pokazuje to, że szkoła, duże szkoły stwarzają warunki do rozwoju. Proszę 

Państwa, duże szkoły dają większe możliwości, macie tutaj przykład, co może zrobić dyrektor 

jak wypromować szkołę, a jednocześnie, jakie stwarza warunki dla młodzieży taka szkoła. 

Pozostałe zmiany są jak gdyby omawianymi już zmianami na komisjach, dodam tylko, że 

przenosimy środki z biblioteki samorządowej, która uległa połączeniu z Miejsko Gminnym 

Ośrodkiem Kultury tj. w ramach oszczędności, jakie czyniliśmy, czyli tam też nastąpiła 

redukcja, obniżyliśmy koszty utrzymania biblioteki po to, żeby w budżecie było więcej 

środków, więc zawsze mówię, że jeśli oszczędzamy to najpierw my pokazaliśmy ze swój 

strony, że takie działania czynimy i efektem jest oszczędzania też środków na Miejsko 

Gminnym Ośrodkiem Kultury i Bibliotece Samorządowej - te dwie jednostki zostały 

połączone i obydwie funkcjonują. I taka pod sam koniec pozycja dotycząca budowy uzdatnia 

stacji wody w Kozietułach Nowych waz z siecią wodociągowego, dokumentacja jest 

opracowana, była opracowana bodajże w 2011 roku, składaliśmy wnioski o dotację w tym 

roku pojawia się „Polski Ład” może w związku z tym w ramach tego programu, można 

przygotować się do złożenia wniosku. Będziemy składać wnioski na stację uzdatniania wody 

w Kozietułach, stację uzdatniania w wody w Wodzicznej. Mam już kosztorys, stacja 

uzdatniania wody w Wodzicznej została wyceniona na kwotę ponad 2 miliony zł i na drogę 

kierunek Kaplin – Borowe. Wartość zadania w Kozietułach była oszacowana na kwotę ponad 

4 miliony, myślę, że w tej chwili po szacowaniu kwota przekroczy kwotę 5 milionów. Więc 

proszę sobie policzyć skalę problemów, które mamy zrealizować. Stacja uzdatniania wody w 

Kozietułach ponad 5 milionów, stacja w Wodzicznej ponad 2 miliony to jest już ponad 7 

milinów, czyli sumarycznie gdybyśmy mieli racjonalną sieć szkół te dwa zadania 

moglibyśmy sfinansować z własnych środków. No w ten sposób odwlekają się, będziemy 

próbować zrealizować je ze środków dotacyjnych. Pozostałe zadania były omawiane 

szczegółowo wiec tu w zasadzie chyba jest sprawa jasna, chyba, że pozostałe pozycje opisane 

w budżecie, jeśli cos jest niejasnego to chętnie wyjaśnię, proszę zadać pytanie. Dziękuję.” 

   Przewodniczący podziękował Burmistrzowi za wyjaśniającą wypowiedź.  W swojej 

wypowiedzi przypomniał o przystąpieniu do Żyrardowskiego Obszaru Funkcjonalnego, który 

działa podobnie jak Lokalna Grupa Działania, aby w przyszłości pozyskiwać środki 

finansowe na rozwój naszej Gminy. Podziękował strażakom za zorganizowanie pikniku na 

rzecz zakupu lekkiego samochodu technicznego dla OSP Mogielnica. Przewodniczący 

dodatkowo nadmienił zgromadzonym jak wygląda sytuacja zadłużenia gminy – od momentu 

rozpoczęcia kadencji do chwili obecnej zadłużenie zmniejszyło się z 9 400 000,00 zł do 4 400 

000,00 zł planowanego na koniec tego roku. Udało się uregulować przez ponad 2 lata prawie 

5 milionów, podejmowane działania przez Radę Miejską mają tego odzwierciedlenie w 

tychże kwotach.  

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, 

Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (5) 



Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/217/2021 Rady Miejskiej w 

Mogielnicy z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie udzielania pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Grójeckiego. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/217/2021 Rady Miejskiej w Mogielnicy 

z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie udzielania pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Grójeckiego.   

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, 

Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (5) 

Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie udziałów nieruchomości na 

rzecz Gminy Mogielnica. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica. 

„Wysoka Rado, Szanowni Państwo nabycie tych udziałów dotyczy działki, która znajduje się 

za Starym Ratuszem, za tym utwardzonym placem w kierunku do ul Kilińskiego. Jesteśmy 

zainteresowani nabyciem tej działki, taką ofertę złożyliśmy właścicielom, jest tam, co 

najmniej kilku właścicieli, okazało się, że jeden ze spadkobierców zrezygnował z udziałów w 

związku z tym one stały się własnością Skarbu Państwa, stąd podejmując taka uchwałę 

Starosta wystąpi do wojewody i jeżeli uda się to byśmy nabyli udziały w tej działce. Mam 

nadzieję, że nieodpłatnie, byli byśmy już częściowym udziałowcem, ale nie właścicielem. 

Czyli jak tam jest np. 10 właścicieli to jednym z 10 byłaby Gmina, czyli jakakolwiek 

transakcja i sprzedaż tej działki przez właścicieli związałaby się również z decyzją po stronie 

Gminy a jednocześnie, jeżeli właściciele zdecydują się sprzedać na rzecz Gminy tą działkę, 

niestety na ostatnią naszą propozycję nie odpowiedzieli. Będziemy współudziałowcami wiec 

idzie to w tym kierunku.” 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie udziałów nieruchomości na rzecz 

Gminy Mogielnica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 



 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, 

Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (5) 

Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Mogielnica na czas oznaczony oraz 

odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Mogielnica na czas oznaczony oraz 

odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, 

Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (5) 

Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

 

9. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

Przewodniczący udzielił głosu Panu Burmistrzowi 

„Wysoka Rado, Szanowni Państwo jak widzicie kolejne zadania są wprowadzane do budżetu, 

trwają przetargi, jest przetarg na duże zadanie, jakim jest budowa drogi w miejscowości 

Wodziczna, pozostaje nam zadanie budowa wodociągów w Alei IV i V. To zadanie też, jeśli 

uda się i będą oszczędności wystarczające chciałbym wprowadzić do budżetu z jednego 

powodu, chciałem to wszystkim wytłumaczyć – od zadań wodno- kanalizacyjnych a mamy 

ich w tym roku sporo, czyli przebudowa ul Dziarnowskiej, budowa kanalizacji i wodociągu w 

ul Zagańczyka i jeżeli byśmy dorzucili wodociąg w Alei IV i V moglibyśmy odzyskać Vat. 

Pamiętacie, że w tym roku podpisałem umowę z firmą, odzyskaliśmy Vat-u około miliona. 

Jeśli dodamy te zadania wszystkie to kwota z odzyskanego Vat-u, na przyszły rok byłaby na 

poziomie około pół miliona. Przewodniczący Rady przeprowadził szybka analizę jak wygląda 

zadłużenie gminy, proszę Państwa, jeśli okaże się, że nie otrzymamy środków dotacyjnych 

jestem za tym, żeby skorzystać z pożyczki Wojewódzkiego Funduszu na realizację takich 

zadań, bo one są nisko oprocentowane na poziomie około 2 procent, rozłożenie na raty na 

około 10 lat i w związku z tym realizowanie tych zadań. Powiem w ten sposób, od 98 roku 



wielokrotnie gmina za czasów mojej kadencji zaciągała pożyczki i kredyty, wielokrotnie 

słyszałem, że Burmistrz zadłuża gminę, gmina będzie miała kłopoty.  Proszę Państwa nie ma 

możliwości żeby racjonalnie gospodarować dużym budżetem mając wyzwania. Jest tutaj 

znaczna część osób, która prowadzi działalność różnego rodzaju i dobrze wie, że posiłkuje się 

w trakcie realizacji tych zadań kredytami i pożyczkami, więc jestem też za tym, skoro 

wskaźnik zadłużenia nam spada. Jeśli okaże się, że na któreś zadanie zabraknie nam 

pieniędzy to jestem za tym żeby zaciągnąć kredyt lub pożyczkę i rozłożyć je spokojnie na 10 

lat, bo jest to taki spokojny okres, gdzie obciążenie budżetu nie jest duże i zrealizować 

kolejne zadania. Oczywiście jest to dość perspektywiczne myślenie natomiast pokazuje, że 

Vat warto odzyskiwać, czego przykładem były inwestycję zrealizowane między innymi z tej 

kwoty. Z tej kwoty miliona zrealizowaliśmy kilka inwestycji i jednocześnie budżet gminy 

funkcjonuje.  Jakie będą wyzwania przed nami zobaczymy. Na razie jeszcze czekamy 

cierpliwie na rozpatrzenie przetargów. Dużym przetargiem jest przetarg na boisko przy 

Zespole Szkół Ogólnokształcących w Mogielnicy też spora pozycja, zobaczymy, jaki na tym 

zadaniu będą oszczędności. Także w perspektywie może jeszcze jedno zadanie uda się 

wprowadzić, oczywiście w tej chwili nie gwarantuje, ale będę zwracał się do Państwa, jeśli 

pojawi się okazja i stworzą się możliwości wprowadzenia tego zadania.” 

 

Do dyskusji zgłosił się pan Radny Jerzy Marczak i Przewodniczący udzielił mu głosu. 

Radny Jerzy Marczak zapytał się o możliwość podłączenia do ujęcia wody dwóch 

miejscowości – Kozietuł Nowych i Kozietuły? 

Burmistrz udzielił odpowiedzi na to pytanie: 

„Stacja jest tak zaprojektowana, że będzie do niej podłączony odcinek wodociągu, który jest 

już wykonany a nie jest zasilony wodą, czyli od miejscowości Kozietuły Nowe do Dalboszka, 

bo tam jest już w tej chwili czeka on na napełnienie wodą. Jeżeli chodzi o Kozietuły tak jak 

gdyby mówiąc pozostałą wieś podjęliśmy działania opracowania dokumentacji to było około 

8-10 lat temu mogę się tutaj pomylić. Dokumentacja kosztowała nas ok 60 – 66 tysięcy no i 

proszę państwa nie została dokończona z jednego głównego powodu – nie wszyscy 

mieszkańcy wyrażali zgodę na przejście z wodociągiem przez swoje działki. Więc tu bez 

chęci mieszkańców nie da rady czegoś zrealizować - wodociągu jak i tak samo kanalizacji.   

Kłania się inicjatywa, jaka podjęła miejscowość Dylew, jest tutaj pani Agnieszka 

Malinowska, która razem z mieszkanką Dylewa z Panią Bitner podjęły taka inicjatywę- 

opracowały dokumentację, przykładem jest Izabelin gdzie tez została opracowana 

dokumentacja przez mieszkańców, przykładem jest Otalążka gdzie też została opracowana 

dokumentacja, przykładem jest Jastrzębia Stara gdzie została opracowana dokumentacja w 

związku z tym czekamy na inicjatywę Kozietuł do opracowania dokumentacji no, bo w ten 

sposób wyrzuciliśmy w błoto przysłowiowo ponad 60 tysięcy, dokumentacja już jest 

nieaktualna, bo po prostu mieszkańcy nie wyrażali zgody na przejście z wodociągiem. Proszę 

Państwa gmina Mogielnica jest gmina rolniczą w związku z tym trzeba zdawać sobie sprawę, 

że kiedyś to nastąpi.  Przyjdzie czas, kiedy sanepid albo inna instytucja albo przedstawiciel 

agencji i powie – skąd proszę państwa macie wodę? No z mojej studni. Proszę pokazać 

badania. Macie badania robione – nie, to sorry woda nie jest zdatna do produkcji rolniczej. 

Proszę państwa tam gdzie nie ma kanalizacji, gdzie nie ma wodociągów proszę się liczyć z 

tym, że kiedyś ten problem wyskoczy i ten problem będzie oczywiście problemem dla tych 

miejscowości, w których mieszkańcy nie wykazują inicjatywy, albo wręcz mogę powiedzieć 

zablokowali takie inwestycje. Tym przykładem są tutaj niestety Kozietuły, bo ta inwestycja, 

wydatkowane pieniądze, zrobiona dokumentacja nieuzgodniona, nie ma pozwolenia na 



budowę no to cóż, trudno się mówi, niestety my głową muru nie przebijemy a takie wyzwania 

niestety będą stały przed nami jeszcze.” 

Do wypowiedzi odniósł się Pan Marczak, który mówił, że mieszkańcy Kozietuł dokładali się 

do opracowania dokumentacji. Zapytał czy jest inny możliwy sposób podłączenia do stacji? 

Głos zabrał w tej kwestii Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski. 

 

„Gdybyśmy chcieli przejść pod czyjaś działką to i tak musimy uzyskać zgodę, to nie jest tak, 

że przejdziemy sobie albo przelecimy w powietrzu nad tą działką ją miniemy albo zdalnie 

przetransformujemy wodę pomiędzy działkami. Wszystko właśnie wydaje się takie bardzo 

proste i bardzo łatwe, do momentu, kiedy nie przystępujemy do realizacji, do jakiegoś 

zadania. Funkcja Burmistrza czy wójta w gminach to nie jest miła i przyjemna funkcja, bo to 

są ludzie, którzy muszą rozwiązywać problemy, którzy muszą łagodzić ludzi i znajdować 

rozwiązania wielu kwestii. Ta inicjatywa oddolna na budowę kanalizacji, wodociągów -nic 

tak dobrze nie zadziała jak jakaś inicjatywa oddolna, czyli grupa mieszkańców wpada na 

pomysł, na realizację jakiegoś zadania.  Trzeba rozmawiać z ludźmi, przekonywać ich, ale 

nikt tak dobrze nie przekona mieszkańców jak sąsiad sąsiada, tak. Trzeba zrozumieć to, że są 

to takie czasy żeby coś osiągnąć trzeba jakby woli i dobrych współpracy wszystkich nie tylko 

większości tylko wszystkich, To, co powiedział Pan Burmistrz to zadłużenie i to, co ja 

podkreśliłem wcześniej to zadłużenie nam maleje, natomiast ja podkreśliłem jedno, robimy 

wszystko szanowni Radni i to też musicie przekazywać mieszkańcom, że dążymy do tego, 

żeby nie zadłużać gminy. 2020 Rok chce państwu przypomnieć brakowało 2 miliony 

pierwotnie, aby zamknąć na zero budżet bez żadnych inwestycji.(…) Zobaczcie Państwo 

prawie półtora roku opracowanie dokumentacji na ul Dziarnowska, w kwestii przetargów i 

rożnych rzeczy nie da się takich rzeczy zrobić w pół roku czy dwa miesiące, wymaga to 

współpracy z Powiatem. Współpraca tez zobaczcie Państwo z powiatem układa się bardzo 

dobrze, co roku realizujemy po kilka zadań dróg powiatowych – mniejsze czy większe 

odcinki dróg powiatowych, ale są one realizowane. Dłuższe odcinki dróg powiatowych 

czekamy aż powiat uzyska dotacje na realizację tych zadań, np. droga w Dobiecinie, wiec to 

też nie jest tak, że my nie jesteśmy świadomi, wiele rzeczy jest na etapie jak gdyby na etapie 

planowania nie o wszystkim fakt faktem mieszkańcy wiedzą, to też trzeba informować i 

rozmawiać z nimi. To, co często podkreślam traktujcie Szanowni Państwo budżet Gminy 

jakby to był wasz prywatny budżet i nigdy z prywatnego budżetu nie pozwolicie, aby 60, 80 

tysięcy złotych wyrzucić w błoto na mało pewna inwestycję, będziecie pewnie te pieniążki 

przeznaczyć na zadanie będące pewną inwestycję, która się uda.” 

Przewodniczący Grzegorz Michalski poinformował i zaprosił wszystkich przewodniczących 

Komisji na komisję Budżetowa w dniu 26 lipca o godz. 8, gdzie będzie poruszona kwestia 

czynszu w Szkole w Kozietułach. 

Grzegorz Michalski zapowiedział, iż lada moment zaczną się prace na ul. Dziarnowskiej, – co 

będzie wiązało się z utrudnieniami dla mieszkańców tej ulicy oraz dla pozostałych 

użytkowników tej drogi.   

10. Sprawy mieszkańców. 

W tym punkcie głos zabrał pan Burmistrz. 

 „Dyskusja przypomniała mi jedno zagadnienie na temat, którego rozmawialiśmy już 

wcześniej, proszę Państwa w porozumieniu ze Starostą Powiatowym Panem Krzysztofem 

Ambroziakiem z inicjatywy naszego radnego Roberta Lipca radnego powiatowego tu w 



budynku Urzędu powstanie punkt odbierania prawa jazdy i dowodów rejestracyjnych, tablic. 

Wydział komunikacji zostanie przeniesiony tu, będzie filią, będzie obsługiwał teren gminy 

Nowe Miasto i gminy Mogielnica. Udostępniamy jedno z pomieszczeń, przeprowadzamy 

roszadę i myślę, że mieszkańcy Gminy Mogielnica i mieszkańcy okolicznych wiosek 

sąsiedniej gminy Nowe Miasto skorzystają z tego. Byłem w Starostwie Powiatowym, 

rozmawiałem na ten temat już wielokrotnie, Pan Starosta był tutaj na wizji, był również 

Naczelnik Komunikacji takie działania zostały podjęte. Jeżeli wszystko pójdzie sprawnie to 

od 1 stycznia 2022 roku taki punkt powstanie. Jeszcze raz tutaj chciałem podziękować osobie, 

która podjęła taka inicjatywę, bo inicjatorem tego był Robert Lipiec nasz radny powiatowy i 

co byśmy mieli więcej takich radnych powiatowych. Również pana Starostę, widać, że jest 

osobą, która zamiast dzielić łączy w związku z tym przecież taki punkt mógł powstać w 

każdym innym miejscu, niekoniecznie w Mogielnicy, zwrócił się do nas, że jest to zadanie 

słuszne. Będąc ostatnio w wydziale komunikacji to proszę Państwa, kolejki są długie, 

mieszkańcy stoją na zewnątrz, około godziny 14 chyba zamykają już kolejkę, bo nie są w 

stanie nadążyć wydawać dowody tablic rejestracyjnych. No nie mówiąc o tym, że również 

będziemy się starali, aby tu, zatrudniona była, co najmniej jedna osoba z terenu gminy 

Mogielnica.  Pan Starosta przedstawił również plan, na jakie zadania Starostwo będzie 

składało środki do Polskiego Ładu. Będą składane na terenie Gminy Mogielnica wnioski na 

dwie drogi – jedna droga to już długo oczekiwana od Tomczyc na Gostomie, jest to droga 

gruntowa przebiegająca wzdłuż lasu skróci ona odcinek dojazdu do Gminy Nowe Miasto i 

ponowią wniosek na odcinek drogi Popowice – Huta Błędowska, czyli ten przez Dobiecin. 

Ten odcinek jak wiecie został złożony do Wojewody, został zakwalifikowany, dwa, trzy lata 

Starostwo czeka na decyzję ze strony Wojewody, pisma poszły, pisali mieszkańcy, Pani 

Sołtysowa angażowała się, nasz Radny powiatowy Robert Lipiec zaangażował się, składali 

wnioski do Wojewody, dlaczego nie są uruchomione środki, składali wnioski do 

ministerstwa, dlaczego sprawa stoi w miejscu. No stoi po prostu w miejscu.  Więc będzie 

składane ze strony Starostwa wniosek na to przedsięwzięcie.” 

Padło pytanie od radnego Sławomira Barana odnośnie obecności sołtysów na sesjach? 

Burmistrz odpowiedział, sołtysi będą mogli uczestniczyć w sesjach wtedy, kiedy zostaną 

zniesione obostrzenia epidemiologiczne. Odniósł się tez do kwestii zamkniętego Urzędu i 

wyjaśnił, dlaczego powstrzymuje się przed taka decyzją, wytłumaczył, iż w Urzędzie są 

stanowiska jednoosobowe. W sytuacji zachorowania mogłoby się zdarzyć paraliż w Urzędzie. 

11. Zakończenie obrad 

Przewodniczący Grzegorz Michalski zamknął XLV Sesję Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

Na tym obrady zakończono. 

 

Protokołowała   Sekretarz obrad    Przewodniczący obrad 

Wioleta Górnik   Irena Bogdan     Grzegorz Michalski 

 

  



  


